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Úvod – zpravodaj obce Kytín 

 
Vážení spoluobčané, vážení čtenáři, 
po roční odmlce vychází další číslo občasného zpravodaje obce Kytín, který byl 

založen pro lepší informovanost občanů o dění v obci. Zároveň ale měl sloužit i jako 
příležitost vyjádřit se ke svým spoluobčanům, sousedům či obecnímu úřadu se svými 
názory,  nápady či problémy v obci,  které každého z nás mohou tížit. Bohužel tento 
druhý úkol zatím vydávání občasníku neplní tak, jak jsme si původně přáli. Příspěvků od 
jednotlivců přišlo pouze několik, a to ještě na vlastní požádání tvůrců zpravodaje. 
Myslíme, že je to škoda pro každého, nevyužít této příležitosti k diskusi a současně 
doufáme, že do příštího čísla bude na obecním úřadě dostatek názorů a připomínek, které 
rádi zveřejníme.  

V předvečer čarodějnic a prvních májových dnů přejeme všem čtenářům pohodu, 
dostatek sluníčka i vláhy na zahrádkách a především pak dobré jarní nálady. 

      [redakce]  

Zprávy z obecního úřadu 
 Zprávy z obecního úřadu 

v Kytíně začneme již tradičně 
vyhodnocením hospodaření za rok 2004. 
I v tomto roce se podařilo plánovaný 
rozpočet dodržet, a přes řadu akcí 
realizovaných obecním úřadem jsme 
skončili v přebytku přes 600 tis. Kč, 
které jak všichni zřejmě víte budou 
hodně potřebné při rekonstrukci čističky 
a dobudování kanalizace v Koutě.   

Rozpočet na rok 2005 
byl schválen na zasedání 
zastupitelstva 28.2.2005. Rozpočet 
byl postaven podobně jako 
všechny poslední roky, tj. je celý 
opět podmíněn pro výše zmíněnou 
akci, která se čím dál více stává 
těžším a těžším břemenem. 
 Dokončení kanalizace 

v Koutě přivedlo obecní úřad i 
zastupitelstvo před ještě zásadnější 
problém obce. Jedná se o celkovou 
rekonstrukci čističky, která tak jak 

je postavena v současné podobě, stěží 
stačí kapacitou na současné zatížení, 
včetně připojení  nových rodinných 
domků. Otázka dokončení kanalizace 
v Koutě dnes není důležitá jen pro tamní 
obyvatele, ale i pro veškerou novou 
výstavbu kdekoli v obci.  

Díky dlouhodobé mravenčí 
práci obecního úřadu je tu reálná 
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možnost v podzimním kole podání 
žádosti o dotace na Projekt rekonstrukce 
čističky a kanalizace Kout a jejich 
následné získání. Projekt byl již 
vypracován, doladěn a na jeho základě 
vyhlašuje obec výběrové řízení na firmu, 
která práce provede. To při dodržení 
současných platných zákonů a novel není 
jednoduchý a rychlý proces.  

Znovu upozorňuji, že se 
tento problém netýká jen „Kouťáků“, ale 
každé nové výstavby v Kytíně, která by 
se chtěla připojit na kanalizaci, resp. 
celého Kytína. Čistička se totiž 
především díky nevypořádaným 
majetkoprávním poměrům dosud 
nedočkala kolaudace a zkušební provoz 
nelze protahovat do nekonečna!   

Pozemky pod čističkou totiž 
dosud byly v rukou soukromých majitelů. 
Obec s většinou majitelů uzavřela 
dohodu o směně. Poslední majitel, který 
v dané chvíli odmítá návrh směnné 
smlouvy, obci podepsal souhlas 
s Projektem rekonstrukce, čímž by už 
vydání stavebního povolení nemělo nic 
stát v cestě.   
 Veřejné pohřebiště v Kytíně 

bylo přečíslováno a podařilo se  uzavřít 
podle nového zákona o pohřebnictví 
nové nájemní smlouvy. Předpokládáme, 
že zájem o pronájem hrobových míst 
v Kytíně bude stále narůstat. Proto se v 
současné době jedná o rozšíření hřbitova 
směrem dozadu včetně vyřešení 
příjezdových cest pro likvidaci  
hřbitovního odpadu. Majitel těchto 
pozemků se k převodu na obec staví 
s velkým pochopením, za což obecní 
úřad děkuje.  

Na hřbitov byly v loňském 
roce navezeny dvě nádrže na vodu. 
Obecní úřad se bude snažit, aby bylo 
zajištěno přes suché léto jejich plnění pro 
zalévání hrobů. Studna je sice opravena 
odbornou firmou, ale nedostatek vody 
v ní to nevyřeší.  

 Strmý nárůst odpadu v obci 
Kytín při jeho svozu a likvidaci se oproti 
loňskému roku zpomalil. Navýšení proti 
roku 2003 činí 21 tun, tedy za rok 2004 
jsme zlikvidovali 207 tun odpadu.  
Bohužel stát rozhodl o zvýšení DPH na 
19% i pro tyto služby, tj. jak pro odvoz, 
tak i pro skládkovné. Tento rozdíl musí 
obec zaplatit a není to malá částka, 
nemluvě o zvyšování cen nafty apod. 
Přesto se podařilo díky dalším opatřením 
obecního úřadu poplatek za odpad udržet 
ve stejné výši, tj. 350 Kč. Upozorňujeme, 
že termín k zaplacení poplatků je 
stanoven do 30. dubna.  

Manipulační plocha 
velkoobjemového odpadu byla postavena 
v zatáčce pod Rovinami. Sběrové místo 
je oploceno a hlídáno. Systém odběru 
odpadu od občanů je zatím podmíněn 
pouze prokázáním o zaplacení poplatků v 
Kytíně. Sběrová místa v katastru obce 
byla přes léto rozšířena o cestu na Skalku 
na Rovinách, posílením 1100 l 
kontejnerem u hřbitova a velkého 
kontejneru. S touto akcí počítá obecní 
úřad i pro letošní rok. Možná, že ale 
dojde k přemístění kontejnerů u hřbitova, 
protože poslední dobou působí jako jedna 
velká skládka, která nedává dobrou 
známku vzhledu obce, a to ještě přímo 
při vjezdu do Kytína. O případných 
změnách budou občané včas upozorněni.  

K posílení sběrných nádob 
separovaného odpadu pro chatové oblasti 
nedošlo, protože množství separovaného 
odpadu v obci znatelně pokleslo. Zájem 
občanů o tříděný odpad nebyl takový, jak 
jsme původně předpokládali. Protože se 
nám množí rozměrnější odpad po 
příkopech cest, uvažujeme o přistavení 
velkoobjemového kontejneru do 
chatových oblastí. Jejich provoz je však 
drahý a museli bychom ho přistavit 
pouze přes víkend. Obecní úřad žádá 
tímto o případné připomínky či návrhy.  
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 SUS Kladno konečně 
zajistila nové dopravní značení v obci 
Bohužel přes naše intervence, stále chybí 
označení hlavní silnice před křižovatkou 
u Domova důchodců. Četným žádostem 
občanů o umístění dopravního zrcadla na 
křižovatce „u kříže“ obec vyhověla a 
v loňském roce zrcadlo zakoupila. 
Teprve nedávno však přišlo povolení 
k jeho instalaci . Ta by měla proběhnout 
v nejbližších dnech.  

Zimní údržba komunikací 
obce letos proběhla opět pod správou 
firmy Slabihoudek. Vynaložené finanční 
náklady včetně cesty na Rovina se určitě 
neminuly účinkem. Zásněžky ke hřišti se 
bohužel nepodařilo instalovat, protože 
doporučení od dopravního odboru přišlo 
příliš pozdě a zatím nedošlo k dohodě 
s vlastníky polí. Nařídit umístění 
zásněžek ze silničního zákona nelze.  

V této souvislosti je třeba se 
zmínit o stížnostech občanů nově se 
přistěhovaných na Babinské, kteří se 
vehementně dožadovali na obci, aby 
prováděla údržbu i na komunikacích, 
jejichž pozemky patří soukromým 
osobám, popř. na kterých stavba 
komunikace dokonce ani není 
vybudována. Obecní úřad by chtěl 
upozornit všechny občany, že plán zimní 
údržby je schvalován zastupitelstvem a je 
třeba podávat své připomínky na 
obecním úřadě včas. I když to jistě 
neznamená jejich automatické schválení, 
může se řešit celá záležitost dříve, než se 
situace může stát kritickou.  
 Komunikace v obci, jejich 

údržba, majetkoprávní a správní vztahy 
se stávají čím dál tím zásadnějším 
problémem. Na vyřešení některých 
známých případů jsme přizvali nadřízené 
orgány a vyvolali jsme na Kraji jednání o 
řešení problémů místních komunikací 
v obcích vůbec. Bohužel zákon ani 
nadřízené orgány nám zatím nedávají 
jasnou metodiku jak v daném případě 

postupovat. Města mají ulice, my 
v současnosti ne. Momentální řešení se 
nabízí v připravované změně územního 
plánu, kde lze stanovit jasné podmínky 
místních komunikací.   
 Lesy v loňském roce splnily 

dohodu s obcí a výrazně se podílely na 
údržbě a opravách některých 
komunikací, které v katastru obce 
využívají. Předpokládáme, že tato 
spolupráce bude pokračovat i letos.  
 Podle zákona o informacích 

i obec Kytín zřídila internetovou 
podatelnu. Její adresa je 
podatelna.kytin@volny.cz a občané ji 
mohou využívat od ledna letošního roku.   
 Pro časté dotazy ohledně 

uveřejňování zápisů ze zastupitelstva na 
internetu musí obecní úřad sdělit, že 
zápisy ze zastupitelstva nejsou ze zákona 
veřejně přístupné. Jsou přístupné pouze 
občanům s trvalým bydlištěm v obci 
nebo majitelům nemovitostí v katastru 
obce. Tyto dokumenty jsou oprávněným 
osobám k dispozici na obecním úřadě. 
Případné kopie, výpisy apod. z těchto, ale 
i z jiných listin jsou pořizovány úřadem 
za úhradu dle sazebníku za poskytování 
informací.   
 Stav pořízení změny 

územního plánu obce je blíže rozebrán 
v jednom z následujících článků. Nutno 
jen podotknout, že jednání o pořízení 
změny již byla zahájena a obec na ně 
pamatuje i v rozpočtu.  

 

 [Ing.Šlégr Jaroslav-místostarosta]
 - 4 -
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Slovo občana 
     
 Jako trvale žijící 

občan v obci Kytín, 
musím konstatovat, že 
jsem znepokojen situací 
v obci, protože zde 
kumuluje mnoho 
problémů, a přesto se již 
dlouhé období nekonala 
žádná veřejná schůze.  

Na této schůzi je 
potřeba řešit problémy, 
jako například kritickou 
situaci v zimním období, 
kde návštěvníci obce, 
kteří zde lyžují, totálně 
paralyzují obce svými 
dopravními prostředky, 
protože neexistuje 
záchytné parkoviště před 
Kytínem.  

Občané nejsou 
informováni o nakládání 
s obecním majetkem, 
jako jsou výměny 

pozemků, které se dějí 
bez vědomí občanů. 
Chybí vyjádření 
obecního úřadu co bude s 
novou výstavbou, kde se 
trvale bydlí, ale neplatí se 
stočné a vodné, jaký je 
stav kanalizace a čističky 
odpadních vod, jak je 
řešen obrovský průtok 
balastních vod touto 
kanalizací, jak je řešeno 
černé napojení na 
kanalizační řád, jak jsou 
postihováni neplatiči, 
jaká je situace s 
hasičskou zbrojnicí atd. 

     Mohl bych 
pokračovat dál, ale když 
jsem tyto problémy sdělil 
zástupci obecního úřadu, 
tak ten mi sdělil, že 
obecní úřad žádné 
problémy nevidí a proto 
žádnou veřejnou schůzi 
není nutné svolávat.  

Veřejná zasedání 
obecního zastupitelstva 
jsou pro občany zcela 
zbytečná záležitost, 
jelikož zde občan 
nemůže prezentovat svůj 
názor, protože schůze 
zastupitelstva nedovoluje 
vyjádření veřejnosti.  

Jelikož jsme již 
v minulosti byli 
upozorněni na to, že 
dotazy a příspěvky 
občanů nespadají do 
programu zastupitelstva. 
Obecní úřad v Kytíně, 
jako námi zvolený orgán 
samosprávy svým 
jednáním poškozuje 
zájmy trvale žijících 
občanů naší obce.  

 
 

[Jaroslav Cihelka 
Kytín 74] 

 
 

 
Letošní zima byla dlouhá a nám 

obyvatelům zvlášť. Nemohlo se chodit na 
malé procházky, a to nám chybělo. Díky 
naší paní ředitelce, která se o nás vzorně 
stará, a která nám zařídila různé kulturní 
akce, jsme se konečně dočkali 
vytouženého jara.  

Také nás zle trápila chřipka. 
Začátkem března jsme začaly péct 
velikonoční perníčky. Velikonoce se 
blížily a tak i naše radost, že jaro 
přichází, vzrůstala. Na skalce začaly 
rozkvétat první poslové jara. 

Věřte, milý spoluobčané, že i my 
babičky a dědečkové jsme ožili. 
Milujeme Kytín a je nám tu moc dobře.  

Když přijdou návštěvy, i z ciziny, 
všichni náš Domov obdivují i krásnou 
obec. 

 
Já sama již tu budu v květnu pět 

roků. Když jsem se stěhovala, byla 
obloha krásně modrá, bez jediného 
mráčku, v areálu létalo plno jiřiček a 
zvony zvonily poledne. 

Přiznám se, že jsem se rozplakala a 
říkala si „slyším zvonky štěstí“. 

Po všech těch životních peripetiích, 
jsem to štěstí zde našla, a to díky paní 
ředitelce, vrchní sestře, kuchařkám, 
pradlenkám i uklízečkám, které si vždy 
najdou chviličku zeptat se, jak se nám 
daří. 

Přeji vám všem hodně zdraví, 
radosti ze sluníčka a ať roste hodně hub 

 
 [Za Domov:  A. Vodičková]
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Informujeme všechny občany 
Kytína a majitele rekreačních objektů 
v Kytíně, že sazba poplatku za systém 
likvidace komunálního odpadu pro rok 
2005 zůstává ve stejné výši jako 
v minulých letech a to 350,- Kč.  

Mění se pouze splatnost poplatku a 
to následovně: 

• jednorázově do 30.4.2005 
• ve dvou stejných splátkách, 

vždy nejpozději do 30.4.2005 
a do 31.10.2005 

Jsme rádi, že jsme nemuseli 
přistoupit ke zvýšení tohoto poplatku, tak 
jak to učinily některé okolní obce a 
města. Pro rok 2005 došlo k významným 
změnám (legislativním a technickým), 
které ovlivňují cenový vývoj všech 
služeb poskytovaných firmami 
zabývajících se likvidací odpadu.  

Od 1.1.2005 došlo ke zvýšení 
zákonného poplatku o 100,-Kč/t pro 
ukládání odpadů na skládkách (směsný 
komunální odpad a objemový odpad) a 
zvýšení o 600,-Kč/t pro ukládání 
nebezpečného odpadu na skládkách. Dále 

dochází k neustálému zvyšování cen 
pohonných hmot.  

Chtěla bych poděkovat všem 
obyvatelům Kytína a majitelům 
rekreačních objektů v Kytíně, za dobrou 
platební morálku. Vzhledem k tomu, že 
se pravidelně zúčastňuji školení o 
„Místních poplatcích“, kde diskutuji se 
svými kolegy problémy a stav placení 
poplatků, mohu konstatovat, že naše 
dosažené dobré výsledky v placení 
poplatků jsou ojedinělé. 

     Až na malé výjimky, kdy 
neplatiči nezaplatili poplatek ani po 
zaslání výzvy k zaplacení, týkajících  se 
2 neplatičů obyvatel Kytína a 6ti 
neplatičů majitelů rekreačních objektů 
v Kytíně. Z toho 2 osoby zemřeli a 2 
osoby se odstěhovali bez udání nové 
adresy. Známým dlužníkům bude 
vyměřen platební výměr a částka 
nezaplaceného poplatku bude zvýšena na 
trojnásobek. V případě, že poplatkový 
dlužník dlužnou částku neuhradí 
v náhradním termínu, využijeme institut 
exekuce.   

[Součková Olga]

Pronájem 
hrobových míst 

 

Podle zákona 
č.256/2001 Sb. o 
pohřebnictví, jsme 
zveřejnili hrobová místa 
jejichž nájemci neplatí 
poplatky ani jinak se o 
hrobové místo 
nepřihlásili. Nyní 
původním uživatelům 
těchto hrobových míst 
končí doba na přihlášení 
hrobu do evidence 

hřbitova, kterou obec 
vede od roku 2002.  

Pokud tak dosud 
neučinili, mohou se 
přihlásit v úředních 
hodinách na obecním 
úřadě v Kytíně do 
30.5.2005. Po tomto datu 
mohou být hrobová 
místa, na která nebude 
uzavřena „Smlouva o 
pronájmu hrobového 
místa“ pronajata novým 
zájemcům.  

 

Podle nového 
číslo

134 

rová Markéta] 

vání z roku 2003 se 
to týká hrobů:  č.5 ,9 ,10 
,13 ,20 ,21, 23 ,24 26 29 
31 33 ,40 ,44 ,50 ,51 ,57 
,62 ,66 ,67 78 ,79 ,81 ,83 
,86 ,89 ,102 ,108 ,111 
,117 ,122 ,123 ,126 ,127 
,130 ,131 ,133 ,134 ,136.  

Na hřbitově je nyní 
hrobových míst, 

z toho je od roku 2002 
uzavřeno 93 smluv o 
pronájmu. 

 

[Šlég
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Stanování dětí  v na hřišti 2004 

SK Sokol Kytín 
TJ SOKOL KYTÍN -  oddíl SPV 
Připravujeme pro děti : 
• počátkem května KARNEVAL na 
dětském hřišti za bytovkou (masky, 
soutěže, diskotéka, opékání buřtů) 
• 18.-19.6. nebo 23.-24.7. 2005 
(podle počasí) IV. ročník STANOVÁNÍ 
na fotbalovém hřišti.  

[ oddíl SPV] 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

TJ SOKOL KYTÍN -  oddíl kopané  
Rozpis mistrovské soutěže jara 2005 

pro všechny fanoušky : 
 

Kytín - D. Jirčany B 27.3.2005 16:00 NE 

D. Břežany - Kytín  2.4.2005  16:30 SO 

Kytín - TKDobřichovice 10.4.2005 16:30 NE 

Středokluky - Kytín 16.4.2005 17:00 SO 

Kytín    volno 24.4.2005 17:00 NE 

Kosoř B - Kytín  1.5.2005  17:00 NE 

Kytín - Všenory B  8.5.2005  17:00 NE 

Mníšek B - Kytín 15.5.2005 17:00 NE 

Kytín - Vonoklasy C 22.5.2005 17:00 NE 

Dobřichovice B - Kytín 29.5.2005 17:00 NE 

Kytín - Čisovice B   5.6.2005 17:00 NE 

Kytín - Černošice B 12.6.2005 17:00 NE 

Kazín B - Kytín 19.6.2005 17:00 NE 

Těšíme se na Vás [ oddíl kopané] 
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Tabulka mistrovské soutěže v kopané po podzimu 2004 

Rk.  Tým Záp + 0 - Skóre Body Od 8.4.2005 proběhlo
první z pravidelných
sportovních setkání dětí do
12 let na fotbalovém hřišti
v Kytíně. Sportování dětí
je soustředěno především
na fotbal, ale rozvíjet zde
mohou i jiné sportovní
aktivity.  Tréninky budou
probíhat každý pátek
pravděpodobně od
17:00 hod.  

Jsou zvány všechny
děti – z Kytína i
z chatových oblastí, jakož i
všichni ti, kteří by  tomuto
dění chtěli či mohli být
nějak nápomocni.  

1. TK Dobřichovice 12 10 2 0 38 : 11 32 
2. Středokluky 12 8 3 1 36 : 11 27 
3. D. Břežany 12 8 0 4 48 : 22 24 
4. Černošice B 12 7 2 3 32 : 21 23  
5. D. Jirčany B 12 6 2 4 27 : 26 20 
6. Dobřichovice B 12 6 1 5 27 : 26 19 
7. Kytín 12 5 2 5 18 : 15 17 
8. Kazín B 12 4 4 4 30 : 29 16 
9. Mníšek B 12 4 1 7 33 : 39 13 
10. Kosoř B 12 3 3 6 16 : 27 12 
11. Všenory B 12 3 3 6 21 : 49 12 
12. Čisovice B 12 2 1 9 25 : 43 7 
13. Vonoklasy C 12 0 0 12 16 : 48 0 
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SDH Kytín – začátek roku 2005 
První měsíc roku je obdobím konání 

výročních valných hromad SDH. Ta naše 
se konala 15. ledna a kromě řádných 
výborových voleb měla obvyklý program 
a průběh.  

Účast hostů z okolních sborů byla 
značná, což svědčí o dobrých 
vzájemných vztazích mezi dobrovolnými 
hasiči okolních i vzdálenějších obcí. 
Taktéž zástupci SDH Kytín se zúčastnili 

jako hosté většiny valných hromad 
okolních sborů. Ve výborových volbách 
byli ve většině potvrzeni původní 
členové výboru a rozdělení funkcí 
nedoznalo žádných zásadních změn. 
Starostou sboru je nadále pan Josef 
Čížkovský a velitelem sboru pan Oto 
Malý. 

Letošní zima a její charakter značně 
omezily možnosti provádět opravy a 
údržbu techniky. Prostor hasičské 
zbrojnice je nevytápěný a bez pevně 
připojené elektřiny. Byly provedeny 
pouze nejnutnější práce. Ve spolupráci s 
obecním úřadem proběhla inventura 
majetku v užívání SDH. Pokračovalo 
doplňování materiálu a techniky v 
hasičském autě, aby bylo kompletně 
vybaveno  a mohlo se stát plnohodnotnou 
součástí zásahové jednotky obce. 
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Zavedenou tradicí se již stalo 
pořádání masopustního průvodu obcí 
(letos 19.února) a večerní zábavy. Tato 
tradice se opět setkala s velkým zájmem 
účastníků a vzhledem k zimě a sněhu 
nechyběly mezi pohoštěním pro 
účastníky horké nápoje i něco “na 
zahřátí“. Celkový ráz průvodu i zábavy 
umocnila výborná hudební produkce 
skupiny Šlapeto. 

Sbor dobrovolných 
hasičů Kytín by touto formou 
chtěl informovat občany 
Kytína i majitele rekreačních 
objektů, že bude v sobotu 23. 
dubna od 8 hodin provádět 
sběr a odvoz kovového 
odpadu. Prosíme občany, aby 
kovový sběr umístili na 
viditelná místa. Těžší nebo 
objemnější předměty mohou 
po předchozí dohodě členové 
sboru, kteří budou sběr 
odvážet, sami vynést a 
naložit. 

 Všem občanům, kteří 
tuto akci podpoří, předem 

děkujeme, neboť výsledkem nebude jen 
finanční částka z prodeje kovu, která 
bude použita na doplnění výzbroje a 
výstroje sboru, ale přispěje se i k 
zachování čistoty a pořádku v obci a 
okolí. 

Kytínský masopustní průvod 2005 

 
       [Ing. Zdeněk Černý-člen výboru 

SDH Kytín] 
 

K věci 
Příprava 1. změny 

územního plánu obce  
Již více než rok uplynulo od doby, 

kdy jsem se z pověření Obecního 
zastupitelstva naší obce obrátil na 
tajemníka MÚ Černošice se žádostí, aby 
se tato obec s rozšířenou působností, do 
jejíhož správního obvodu Kytín spadá,  
ujala v souladu s platnou právní úpravou 
funkce pořizovatele 1. změny územního 
plánu naší obce. 

 Projednávání původního zadání  
změny, zahájené ještě před posledními 
obecními volbami, obsahujícího výstavbu 
satelitu o 65 RD na severozápadním 
okraji obce (tzv.“Skoutí“a navazující 
lokality), bylo novým obecním 

zastupitelstvem ze známých důvodů 
nejprve pozastaveno, a posléze po 
dohodě s KÚ Středočeského kraje zcela 
anulováno. Občané se tedy plným 
právem mohou ptát k jakému pokroku při 
řešení tohoto bezesporu nejdůležitějšího 
a zároveň nejobtížnějšího úkolu 
současného zastupitelstva v uplynulém 
období došlo. 

Vzhledem k tomu, že Město 
Černošice bude vykonávat funkci 
pořizovatele změny územního plánu pro 
naši obec za úplatu, a to na základě 
veřejnoprávní smlouvy, bylo nejprve 
nutno z naší strany specifikovat náplň 
této změny, aby mohla být dohodnuta 
cena prací, které bude pro nás 
MÚ Černošice zabezpečovat.  
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Naše obec nemůže za současné 
právní úpravy být pořizovatelem změny 
svéh

ých 
parc om

měnila 
až v

zemního plánu i 
doře

emního plánu 
přijm

álit 
ještě

ktuálním stavu přípravy 
1.zm

o územního plánu, neboť nemá pro 
tuto činnost vyškoleného úředníka s 
předepsanými zkouškami. Zatímco 
pořizovatel bude především 
zabezpečovat, aby celý složitý proces 
schvalování územního plánu probíhal v 
nezbytném souladu s platnými právními 
normami, tedy formální stránku věci, 
veškeré obsahové rozhodování zůstává 
na našem obecním zastupitelstvu. A 
právě na této skutečnosti se příprava 
změny územního plánu v létě minulého 
roku „zasekla“, neboť ještě v létě 
minulého roku nebyli zastupitelé schopni 
se na konkrétním obsahu změny pro 
legitimní různost názorů dohodnout. 

 Formální vymezení změny 
přibližným počtem případně dotčen

el, přijaté loni v létě jako k promis 
na zasedání obecního zastupitelstva v 
Domově důchodců, negativně 
ovlivněném anonymním svolavatelem 
„veřejné schůze“, nemohlo sloužit jako 
podklad pro přípravu ani veřejnoprávní 
smlouvy s Městem Černošice, a v 
podstatě ani pro další kroky k přípravě 
územně plánovací dokumentace.  

Po neformálních diskusích 
zastupitelů naší obce se situace z

 samém závěru minulého roku, kdy 
se podařilo dosáhnout shody jejich 
naprosté většiny na nutnosti značné 
redukce výstavby na severozápadním 
okraji obce, odpovídající limitům této 
lokality, jakož i na vhodnosti zařazení 
obecních pozemků za hřbitovem do 
územního plánu jako stavebních s 
možností výstavby rodinných domů. 
Konkrétní záměr takovéto výstavby 
zatím neexistuje, ale v budoucnu by obec 
mohla v případě potřeby touto cestou 
získat  odhadem v dnešních cenách cca 
10 – 20 mil.Kč např. pro dostavbu 
kanalizace, pokud by neuspěla s žádostí o 
dotace, či vodovodu.  

Neméně důležité bude zabývat se při 
příležitosti změny ú

šením infrastruktury obce, zejména 
komunikacemi. Obnovení prací na 
přípravě změny územního plánu 
počátkem t.r., umožněné výše uvedeným 
pokrokem v jednotném přístupu obecních 
zastupitelů k potřebám obce a jejích 
obyvatel, se odrazilo rovněž i v přijetí 
stavební uzávěry na nejproblematičtější 
část současného územního plánu do jeho 
změny, tak aby se předešlo případným 
zbytečným investicím ze strany majitelů 
dotčených pozemků, jejichž úhradu by 
tito po změně územního plánu eventuelně 
mohli požadovat po obci.  

Další stavební uzávěru doporučuje 
Krajský úřad do změny úz

out pro část Babinské, kde nejsou 
pro další výstavbu dobudovány potřebné 
komunikace, což již začíná činit značné 
problémy. V nedávné době jsme nechali 
zdigitalizovat současný územní plán obce 
a předali jej MÚ Černošice pro potřeby 
architekta, který bude změnu 
zpracovávat. Po vyčíslení finančních 
nároků budoucího pořizovatele bude 
třeba uzavřít výše uvedenou smlouvu. V 
létě by mělo obecní zastupitelstvo 
schválit Návrh zadání 1.změny územního 
plánu, přičemž délka celého procesu 
projednávání má činit cca 12 měsíců.  

Půjde-li tedy vše dobře, mělo by 
změnu územního plánu naší obce schv

 stávající obecní zastupitelstvo. 
Žádný spěch ani šetření finančními 
prostředky by však podle mého názoru 
neměly vést k přijetí nekvalitního 
územního plánu, neboť tento bude 
zásadním způsobem ovlivňovat život a 
další rozvoj naší obce po poměrně 
dlouhou dobu. 

     Účelem tohoto článku bylo 
informovat o a

ěny územního plánu obce Kytín, 
nikoli zavdávat příčiny pro diskusi k této 
problematice,  pro niž bude v pravý čas a 
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v souladu s příslušnými právními 
normami dán dostatek prostoru  občanům 
naší obce i majitelům nemovitostí, 

nacházejících se v jejím katastrálním 
území.   

[
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Ing.Hozman Vlastimil -starosta] 

se nachází v budově Domova důchodců. Úřední hodiny jsou každé pondělí 
15,0

OBECNÍ KNIHOVNA KYTÍN 

0 až 16,30 hod. Z výběru knih, které nám zapůjčuje Knihovna Jílové :  
B e l e t r i e  d o s p ě l í :  Gardner Erle Stanley   -   P
Bláha Viktor    -   Vraždy v Čechách 

ých 

říži 
 podvodnice 

e 

 

žda, napsala 

řípad zděšené 

rantišek   -   Vášeň co do rána 

ří   -   Život samá serpentina 

  -   Normanský dobyvatel 
e pro duši 

Červenka Jaroslav   -   Dámy bruselsk
nocí 
Cimický Jan   -   2x v Pa
Coulter Catherine   -   Krásná
Courths-Mahler Hedwig   -   Nevinná 
Devátá Ivanka   -   V oblaku dezinfekc
Erskin Barbara   -  Na pokraji temnoty 
Evans Nicholas   -   Zaříkávač koní 
Fielding Joy   -   Nic mi neprozrazuj
Fletcher David   -   Štvanec 
Fletcher Jessica   -   To je vra
Forejt Luboš   -   Byli jsme kamarádi 

servírky 
Garwood Julie   -   Mary Rose 
Gellner F
zchladne 
Grafton Sue   -   O…jako obviněný 
Hanibal Ji
Higgins Clark Carol   -   Na podiu 
Howard Richard   -   Bonapartovi 
dobyvatelé 
Lamb Arnette   -   Oklamaná 
Lee Sandra 
Lechleitner Norbert   -   Slunc
Monsarrat Nicholas   -   Kruté moře 

Studny, vrty, zemní práce 
geologie, hydrogeologie, ekologie. 

3 minuty od HORNBACH – Řepy 

Individuální i obecní zdroje vody – kompletní 
realizace – projekt, vrt, přípojka, vodárna, úpravna. 
Čištění vrtů a studní, čerpací zkoušky, rozbory. 
Zemní práce – minirypadlo – přípojky, základy 
menších staveb, bazény, plotové sloupky.  

 

Tel:  235 018 259 www.gestec.cz 
Mobil: 602 248 927 GESTEC,s r.o. 
 604 616 565 Třanovského 622/11 
E-mail: mail@gestec.cz Praha 6, 163 04 

I N Z E R C E
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Monyová Simona   -   Tchyně a uzený 

 - 12 -

Moravcová Jana   -   Třináct barev lásky 

 
 lásce vinu 

ska 
koho rád 

y jedné dámy 

a u č n á  l i t e r a t u r a  :

Nevis Kate   -   Magické léto 
Obermeier Siegfried   -   Temná Lukrecie
Parker Barbara   -   Nehledej v
Pilzová Markéta   -   Fénix 
Robb J.D.   -   Smrtící svědectví 
Steel Danielle   -   Pozdní lá
Stein-Fischer Evelyne   -   Mít ně
Stoud Rex   -   Červená nit 
Viewegh Michal   -   Případ nevěrné Kláry 
Weldon Fay   -   Život a lásk
Wood Barbara   -   Plamen duše 
 

N
Kessler Ronald   -   Zákulisí Bílého domu 

-   Střední Brdy 

t r i e  m l á d e ž  .

Pacner Karel   -   Velké špionážní operace 
Leyhe Ulrike   -   Trávy, traviny a 
kapradiny 
Čáka Jan   
Snář 
B e l e
Rudolf Stanislav   -   Blíženci 

i patnáct 

loslav   -   Neuvěřitelné 

Jménem redakční rady bychom 
chtě

mailem na adresu oukytin@volny.cz

Svobodová Vlasta   -   Bude m
Anderson Poul   -   Bouře noci 
svatojánské 
Švandrlík Mi
příhody žáků Kopita a Mňouka

 

li požádat spoluobčany i ostatní 
čtenáře o příspěvky do našeho 
zpravodaje. Příspěvky lze posílat 

 

Přivítejte jaro! 
Minimum času i materiá

potřeb
k přetřete lepidlem – slouží 

Předsedkyně redakční rady: Součková Olga. 
Redak ůsob 

řichovice 

nebo je možné je přinést osobně na 
obecní úřad. Těšíme se na Vaší 
spolupráci.  

lu budete květní
ovat k jarní přeměně vašich 

květníků. Ubrouskovou technikou 
můžete dekorovat jakýkoli materiál, např. 

terakotu.  
Jarní barvy rozzáří váš stůl nebo 

okenní parapet 
Co budete potřebovat: květníky, 

nůžky, štětec, akrylovou barvu, ubrousek 
a lepidlo na decoupage. 

 
1. Květníky natřete akrylovou barvou 

vámi oblíbeného odstínu. Podmínkou 
je, aby odstín barvy byl světlý. 

2. Nechte zaschnout, mezitím 
vystřihněte z ubrousku vybraný 
motiv a oddělte spodní vrstvy papíru 
– nalepovat budete jen vrchní 
potištěnou vrstvu. 

3. Je-li barva na květníku zaschlá, 
potřete tenkou vrstvou lepidla místo, 
kam chcete ubrousek umístit. Pak 
přiložte obrázek a štětcem nebo 
prstem namočeným v lepidle motiv 
uhlazujte. Po nalepení obrázku celý 

zároveň jako lak a vyhnete se tak 
nehezkým skvrnám v okolí obrázku.  

[Součková Olga] 
 

 
 

ční rada si vyhrazuje právo na zp
a zařazení příspěvků. 
 

 
Vytiskla tiskárna Dob
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